
 

  
  

 
Hos oss är alla välkomna, det bidrar till respekt, gemenskap och glädje. Med Hufvudsta-

andan som ledord sätter vi hästen och ridsporten i fokus.  
 

Vi bemöter andra som vi själva vill bli bemötta. 
När andra lyckas är vi glada för deras skull och visar 
det. 
Vi erbjuder oss att hjälpa till om vi ser att någon 
behöver hjälp. 
Vi lämnar ingen utanför utan är nyfikna på varandra 
och bjuder in till gemenskapen. 
Aldrig gör vi narr av våra hästar eller andra människor. 
Vi tror inte på allt vi hör om andra utan frågar personer 
som berörs istället. 
Vi vågar säga ifrån om vi ser något som inte känns bra. 
 

Även på sociala medier lever vi vår värdegrund 
Vi lägger upp och skriver bra och positiva saker om 
klubben och våra hästar. 
Vi skriver bara eller lägger upp bilder på sådant som är 
positivt, aldrig något som kan såra, skapa rykten eller 
kränka någon annan. 
Innan vi lägger upp en bild eller film på någon annan 
frågar vi om det är ok. 
Vi tänker på att det vi skriver och kommenterar är 
sådant vi kan säga direkt till personen i ett samtal. 
 

 


